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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Várható-e a déli határszakaszunk illegális migránsok általi újabb 
ostroma?" 



Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Az elmúlt hetek, hónapok ismét rávilágítottak arra, hogy amikor a nagy ellenzéki összeborulás 

tagjai időről időre gúnyt űznek az egész Európát sújtó bevándorlási válságból és feleslegesnek 

állítják be a Kormány illegális migráció elleni küzdelmét, akkor folyamatosan mekkorát 

tévednek. A Kormány már 2019 év végén megkongatta a vészharangokat egy újabb, minden 

eddiginél erősebb migrációs hullám érkezését illetően. Nem kellett sok időnek eltelnie ahhoz, 

hogy a saját bőrünkön érezzük a helyzet komolyságát. Történt ugyanis, hogy felbőszült illegális 

migránsok egy csoportja, közel 60-70 fő erőszakkal, agresszív kifejezéseket skandálva törte át 

a magyar államhatárt és próbált meg erőszakkal belépni a Schengeni-övezet területére.  

Komoly köszönettel tartozunk az éjszakai szolgálatot teljesítő fegyveres biztonsági szolgálat 

munkatársaink és a rendőrségnek, hogy ezen váratlanul érkező tömeg láttán sem vesztették el 

lélekjelenlétüket és egytől egyig el tudták fogni az illegális határsértőket.  

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Bátran kijelenthetjük, hogy több év távlatából is még mindig Magyarország Kormánya az 

egyetlen az Európai Unió kormányai közül, aki szemmel látható és érdemi lépéseket tesz az 

illegális migráció megfékezése érdekében. Ezt azonban ne csak úgy értsük, hogy teljeskörűen 

meg tudjuk védeni déli határszakaszunkat, hanem úgy is, hogy mi magyarok oda visszük a 

segítséget, ahol arra szükség van és nem a bajt kívánjuk importálni Európába. Mindemellett 

pedig nem hagyhatjuk szó nélkül határvadászok, a rendőrség és a Magyar Honvédség áldozatos 

munkáját sem, minek köszönhetően kiváló eredményességgel tudjuk elfogni az illegális 

határátlépést végrehajtó migránsokat.  

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

A helyzet déli szomszédunknál, de kijelenthetjük, hogy az egész balkáni térségben egyáltalán 

nem megnyugtató. Belföldi és külföldi híradások sora számol be arról, hogy a 2015-ös évhez 

hasonlóan ismét milyen jelentős számú migráns csoportok torlódtak fel a déli határon, vagy 

vannak úton oda. Fentiekre tekintettel kérdezem, hogy várható-e a déli határszakaszunk újabb 

ostrom alá vétele és ha igen, akkor a rendőrség felkészült-e egy esetleges támadásra? 

 

Várom megtisztelő válaszát!  

 

Budapest, 2020. február 12. 
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